
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. maj 2023, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Gorm Arildsen, afbud    ga@koda.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen, afbud larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Kasper Meisner, afbud  kmn.fi@cbs.dk 

1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese  frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen, afbud Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup      npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejler Niels Ole Sloth            niels@assurancepartner.dk 

 
 
Valg af referent 	

Johannes. 
Tekst i kursiv er punkter der ikke nødvendigvis er omtalt på mødet eller tilføjelser. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ad pkt.1. Vedrørende, bestyrelsen konstituerer sig selv. Tilføjelse: Gorm er næstformand 
 
Ad pkt. 9: Johannes vil undersøge mht. afholdelse af ekstra ordinær generalforsamling i for-
bindelse med det forslag af bestyrelsen mht. klubbens investeringsstrategi.  
Johannes oplyser, efter at have snakket med Eva og Per B.L., at der ikke skal afholdes en 
ekstra generalforsamling, eftersom der ikke skal lavet noget om i klubbens vedtægter. 
  

2. Ungdomsudvalget 

Niels redegjorde for alle Sletten Sailing Team 49er FX/49er stævner i sommersæsonen 2023. 
• 31	maj	-	4	juni	Allianz	Rega.a	Almera	Holland	
• 10	juni	-	11	juni	DM	Århus	
• 17	juni	21	juni	Kielerwoche	
• 7.	juli	-	16	juli	OL	Test	Event	Marseilles	France		
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• 25.	juli	-	29.	juli	Junior	VM	Travemunde	(u23	VM)		
• 10.	aug.	–	20	aug.	VM	Haag	Holland		
• 8.	november	-13	november	EM	Villamoura	Portugal	

Der er ingen af klubbens 29ere der sejler. De ligger på gården. 

Der er måske uorden i betaling for leje af klubbens både. Niels, Gorm, Susanne og Johannes 
bedes sætte sig sammen og finder ud af det. Susanne bedes arrangere et møde. 

Henrik: Der er sommercamp for optimist sejlere i uge 26 og 27 for kommunens børn og un-
ge samt for klubbens egne kapsejlere. Det er i samarbejde sejlklubberne i Snekkersten og 
Vedbæk. 

Sletten Cup er den 20. august. 

Johannes meddeler, at kommunens folk har besigtiget kælderen og beder om oprydning, og 
om at der ikke stilles noget op af væggene for at disse fortsat skal kunne tørre.  

3. Aktivitetsudvalget 

Karsten arbejder videre med at arrangere en rundvisning på Rosenborg kaserne og måske 
Rosenborg slot med rundviser. 

6000 kr. bevilliget til diverse arrangementer i aktivitetsudvalget. 

Sommerfesten er den 18. august. 

Johannes er ved at arrangere et VHF/DSC opfriskningskursus. Måske bliver kurset først efter 
sommerferien. 

4. Kabysudvalget 

Janne orienterer om at hovmesteren, Jakob Christensen er klar til at starte tre dage efter 
spiritus bevillingen bliver givet. Jakob er i fuld gang med at hverve kokke og medhjælpere. 

Janne er ved at indhente tilbud på nye møbler til terrassen. 
 

5. Teknisk udvalg 

Peter: Klubbens gasfyr er i ok stand.  

Tekniske installationer i øvrigt?  

Ventilationsanlægget kan der ikke skaffes reservedele til. 

Syd facaden, træfacaden, er ikke i så god stand. Skal måske skiftes inden så længe. 

Klubhusets pæle bør inspiceres råd og rustne samlinger.  

Peter bedes planlægge en gennemgang af pælene hvor vi er flere der gerne deltager. 

Terrassen er næsten færdig. Glasleverancen kom desværre til skade, men ny leverance for-
ventes den 24. maj. 

6. Materiel 

Morten: RIBS skal til service hos ProSafe. En RIB er hos ProSafe der meddeler, at den film 
den har i bunden er revnet. Morten kommer med et oplæg til om RIB'en skal bundmales, 
kan sejle videre eller? 

Morten vil undersøge med Niels mht. salg af en af vores 29er trailere. 

Den nye J70 har fået 8 gang bundmaling og er i vandet nu. Havneplads undersøges af Jo-
hannes. 
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7. Økonomi 
Til Gorm, der ikke kunne deltage i mødet: Gorm, du bedes give bestyrelsen en gennemgang 
af den kontrakt, der er underskrevet med den nye hovmester. 
Ligeledes bedes du orientere om status med Jannik. 
På et tidspunkt bør Niels, Gorm og Johannes have en snak om arven/ungdomsafdelingen. 
Niels kan du ikke lave et oplæg til hvordan det fungerer? 
 

8. Sejladsudvalg 
Nye bøjer er anskaffet til aftenkapsejladsbanen. 
Lars undersøger med folkebådsklubben om de vil afholde et af deres stævner i Sletten, da de 
tidligere har vist interesse. 
 

9. ”Ombord” 
Morten gør opmærksom på at Dansk Sejlunion har lanceret et nyt system for sejlklubber der 
hedder ”Ombord”, og som skulle være meget mere brugervenligt end Klubmodul. Morten 
undersøger muligheder og andre klubbers erfaringer. 
 

10. Planlægning af BM og Events for resten af året 
Kommende bestyrelsesmøder:  
6. juni 
8. august 
12. september 
10. oktober 
14. november 
12. december 
 
 

11. Eventuelt 
Det skal undersøges, om der er nogle af klubbens seniorer, der vil deltage i ungdomsarbej-
det og evt. tage havnevagter etc. 
Johannes har endnu ikke fået nogen positive tilsagn. 


